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Høringssvar fra Nørrebro Lokaludvalg vedr. forsøg med 
tidsmæssig udvidet udeservering 

 

Vi har af flere omgange behandlet forslaget om et 4-årigt forsøg med 

udvidet udeservering. 

 

Først og fremmest mener vi at 4 år er en meget lang forsøgsperiode. 

Det er et meget langt forsøg, hvis generne for naboer og lokalmiljø bli-

ver for store. Vi mener at forsøget skal evalueres efter en kortere peri-

ode end 4 år. 

 

I processen valgte vi at spørge ud i bydelen både via vores digitale bor-

gerpanel og vores Facebook-platform. Vi sendte bl.a. et kort spørge-

skema ud i perioden 4.-13.  september, hvor i alt 1.897 nørrebroere sva-

rede på, om de mener det er en god idé med et 4-årigt forsøg med ud-

videt udeservering til kl. 02 i sommerhalvåret på en udvalgt plads eller 

strækning på Ydre Nørrebro.  

 

Inddragelsen bekræfter os i at der er meget delte meninger i bydelen 

om forsøget, og de meget forskellige meninger går på tværs af alder, 

bopælskvarter på Nørrebro og om man bor med hjemmeboende 

børn. 46 % er positive overfor et forsøg, 47 % er negative og 7 % ved 

ikke. De pladser/strækninger flest har udpeget er hhv. Stefansgade, ved 

Friheden og en strækning på Nørrebrogade. Undersøgelsen er vedlagt 

som bilag. 

 

Vi er meget opmærksomme på at spørgsmålet om udeservering til kl. 

02 virkelig deler vandene i bydelen. Vi bor meget tæt på Nørrebro og 

det er svært at komme udenom at udvidet udeservering til kl. 02 vil be-

røre de nærmeste naboer. Vi har ingen oplagte afsides områder her i 

bydelen.  

 

2. oktober 2023 

Sagsnummer  

2023-0390065 

 

Dokumentnummer  

2023-0390065-1  

 

 

Sekretariatet for Nørrebro 

Lokaludvalg 

Nørrebrogade 208  

2200 København N  

 

EAN-nummer 

5798009800466  

 



 

Sekretariatet for Nørrebro Lokaludvalg  2/2 

 

 
Vi er glade for at Indre Nørrebro er taget ud af forsøget i medlemsfor-

slaget. 

 

Hvis forsøget gennemføres på en strækning på Ydre Nørrebro, er det 

meget vigtigt for os, at det sker i en tæt dialog mellem naboer og re-

stauratører. 

 

 

 

På vegne af Nørrebro Lokaludvalg 

 

Venlig hilsen 

 
Mogens Petersen 

Forperson for Nørrebro Lokaludvalg  

 

 

 


